
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 23. februar 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 550 (Alm. del) til sundhedsministeren.  Spørgsmålet er stillet efter øn-

ske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 550:  

”Ministeren bedes oplyse, hvor mange lægesekretærer, der var ansat på hospitalerne 

henholdsvis før og efter indførelsen af Sundhedsplatformen?” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for besvarelse anmodet om bidrag fra Region Hovedstaden. 

Jeg vil på den baggrund besvare spørgsmålene snarest efter, at bidraget er modtaget. 

 

 

Med venlig hilsen 
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